

SYNCTRONIX™ WEBSITE TERMS OF USE

All text, graphics, user interfaces, visual interfaces, photographs, trademarks, logos, and artwork (collectively referred to as "Content"), including, but not limited to, the design, structure, selection, coordination, expression, "look and feel" and arrangement of such Content contained on this website is owned, controlled or licensed by or to Synctronix™, and is protected by applicable trade dress, copyright, patent and trademark laws, and various other intellectual property rights and unfair competition laws.

Except as expressly provided in these Terms of Use, no part of this website and no Content may be copied, reproduced, republished, uploaded, posted, publicly displayed, encoded, translated, transmitted or distributed in any way to any other computer, server, website or other medium for publication or distribution or for any commercial enterprise, without SYNCTRONIX™ prior written consent, which may be withheld for any reason. You may, however, use information on SYNCTRONIX™ product or services purposely made available by SYNCTRONIX™ for downloading from this website, or print copies of any Content posed at the site, but only for your personal use, provided that you (1) do not remove any proprietary notice language in any copy of such document and (2) make no modifications to any such information.

You may not attempt to gain unauthorized access to any portion or feature of this website, or any other systems or networks connected to the website or to any SYNCTRONIX™ server, or to any of the services offered on or through the website, nor may you use any device, software or routine to interfere or attempt to interfere with the proper working of the website or any transaction being conducted on the website. Any use of the website or any Content for any purpose that is unlawful or prohibited by these Terms of Use, or to solicit the performance of any illegal activity or other activity which infringes upon the rights of SYNCTRONIX™ or others, is strictly prohibited.

ALL CONTENT ON THIS WEBSITE IS PROVIDED "AS IS" AND ALL USE OF THIS WEBSITE IS AT YOUR OWN RISK. SYNCTRONIX™ DOES NOT WARRANT OR REPRESENT THAT THE WEBSITE OR ANY CONTENT, SERVICE OR FEATURE OF THE WEBSITE WILL BE FREE FROM ERRORS, DEFECTS, DESIGN FLAWS OR FROM VIRUSES OR OTHER HARMFUL COMPONENTS. SYNCTRONIX™ DISCLAIMS, AND YOU HEREBY WAIVE, ANY AND ALL WARRANTIES, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED, ARISING BY OPERATION OF LAW OR OTHERWISE, WITH RESPECT TO THIS WEBSITE AND ANY CONTENT ON THIS WEBSITE, INCLUDING, WITHOUT LIMITATION, ANY: (A) IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND IMPLIED WARRANTY OF NON-INFRINGEMENT. YOU ACKNOWLEDGE THAT YOU ASSUME TOTAL RESPONSIBILITY FOR YOUR USE OF THIS WEBSITE AND THAT YOUR SOLE REMEDY FOR DISSATISFACTION WITH THIS WEBSITE OR ANY OF ITS CONTENT IS TO STOP USING THE WEBSITE. IN NO EVENT SHALL SYNCTRONIX™, ITS DIRECTORS, OFFICERS, EMPLOYEES, AFFILIATES, SUCCESSORS OR ASSIGNS OR OTHER REPRESENTATIVES BE LIABLE, WHETHER IN CONTRACT, WARRANTY, TORT (INCLUDING NEGLIGENCE), PRODUCT LIABILITY, STRICT LIABILITY OR OTHER THEORY, TO YOU OR ANY OTHER PERSON FOR ANY DAMAGES (INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, ANY DIRECT, INDIRECT, INCIDENTAL, CONSEQUENTIAL, EXEMPLARY OR SPECIAL DAMAGES) ARISING OUT OF OR RELATED TO YOUR USE OF, OR INABILITY TO USE, THIS WEBSITE EVEN IF SYNCTRONIX™ OR ITS REPRESENTATIVE HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGE.

SYNCTRONIX™ reserves the right to do any of the following, at any time, without notice: (1) to modify, suspend or terminate operation of or access to the website, or any portion thereof, for any reason; (2) to modify or change the website, or any portion thereof, and any applicable policies or terms; and (3) to interrupt the operation of the website, or any portion thereof, as it deems necessary to perform routine or non-routine maintenance, error correction or other changes.

SYNCTRONIX™ may store some information (commonly known as a "cookie") on your computer when you visit this website which thereafter may be read for information purposes upon any subsequent visits to this website. The cookie information is utilized to improve SYNCTRONIX™ knowledge of the use of this website and enables SYNCTRONIX™ to ascertain whether the website is operating at an optimal level. This allows SYNCTRONIX™ to enhance and customize its website services to you. You can erase or block this information by changing the settings on your computer.

On some pages of the website SYNCTRONIX™ may allow you to make requests or send email which will require certain personal information to be provided to SYNCTRONIX™. The types of personal information that may be collected at these pages include your name, name of company, address, telephone number, fax number and email address. SYNCTRONIX™ may use the information provided to complete your request. SYNCTRONIX™ will not share this information with outside parties except to the extent necessary to complete the request or as otherwise provided herein. SYNCTRONIX™ may use your email address to respond to any inquiry you submit or to alert you to product announcements. In addition, SYNCTRONIX™ may use non-identifying and aggregate

information to better design our website and to share with advertisers. For example, we may tell an advertiser that "X" number of individuals visited a certain area on this website.

SYNCTRONIX™ may disclose any information we have about you (including your identity) if we determine that such disclosure is necessary in connection with any investigation or complaint regarding your use of the website, or to identify, contact or bring legal action against someone who may be causing injury to or interference with (either intentionally or unintentionally) SYNCTRONIX™ rights or property, or the rights or property of visitors to or users of the website. SYNCTRONIX™ reserves the right at all times to disclose any information that SYNCTRONIX™ deems necessary to comply with any applicable law, regulation, legal process or governmental request. SYNCTRONIX™ also may disclose your information when SYNCTRONIX™ determines that applicable law requires or permits such disclosure, including exchanging information with other companies and organizations for fraud protection purposes.

These Terms of Use supersede all prior or contemporaneous communications and proposals, whether electronic, oral or written between you and SYNCTRONIX™ with respect to this website. If any provision of these Terms of Use is found to be contrary to law, then such provision shall be construed in a manner to reflect, as closely as possible, the intentions of the parties, with the other provisions remaining in full force and effect.

These Terms of Use shall be governed in accordance with the laws of the state of Pulau Pinang, Malaysia.

Copyright © 2020 SYNCTRONIX™ Corporation All rights reserved. The content of this website may not be copied for commercial use or distribution without the express written consent of SYNCTRONIX™ nor may the text, images or other materials on this website be modified or reported to other sites.

SYNCTRONIX™网站使用条款

所有文本，图形，用户界面，视觉界面，照片，商标，徽标和插图（统称为“内容”），包括但不限于设计，结构，选择，协调，表达，“外观和网站上包含的“感觉”和此类内容的安排归 Synctronix™拥有，控制或许可，并受适用的商业外观，版权，专利和商标法以及各种其他知识产权和不正当竞争法的保护。

除非本使用条款中明确规定，否则本网站的任何部分和任何内容均不得以任何方式复制，复制，再发布，上载，发布，公开显示，编码，翻译，传输或分发到任何其他计算机，服务器，未经 SYNCTRONIX™事先书面同意，可能出于任何原因被保留的网站或其他媒体，用于发布，发行或任何商业企业。但是，您可以使用 SYNCTRONIX™特意提供的有关 SYNCTRONIX™产品或服务的信息，以从本网站下载或打印网站上任何内容的副本，但仅供您个人使用，但前提是您（1）不得删除此类文档的任何副本中的任何专有声明语言，并且（2）不对任何此类信息进行修改。

您不得试图未经授权访问本网站的任何部分或功能，或与本网站或任何 SYNCTRONIX™服务器连接的任何其他系统或网络，或对本网站上或通过本网站提供的任何服务，也不得使用任何设备，软件或例程来干扰或试图干扰网站的正常工作或在网站上进行的任何交易。严禁将本网站或任何内容用于本使用条款中非法或禁止的任何目的，或要求进行任何侵犯 SYNCTRONIX™或其他权利的非活动或其他活动。

本网站上的所有内容均按“原样”提供，所有使用本网站的风险均由您自己承担。SYNCTRONIX™不保证或表示本网站或本网站的任何内容，服务或功能没有错误，缺陷，设计缺陷或病毒或其他有害组件。SYNCTRONIX™对本网站和本网站上的任何内容，包括法律上或其他方面的任何明示或暗示的担保，无论是明示或暗示的，您均不承担任何责任，包括但不限于以下任何内容：特殊目的的适销性或适用性保证，以及不侵权的默示保证。您确认您对本网站承担全部责任，并且对与本网站或其任何内容不满意所承担的唯一补救措施是停止使用本网站。在任何情况下，无论是合同，担保，侵权（包括过失），产品责任，严格或严格的责任，SYNCTRONIX™，其董事，官员，雇员，从属，继任者或其他代表均不承担任何责任因您对本网站的使用或无法使用而造成的或与之有关的任何损害（包括但不限于任何直接，间接，偶发，继发，继发性，特殊或特殊损害）的其他人代表已被告知可能发生此类损坏。

SYNCTRONIX™保留随时执行以下任何操作的权利，恕不另行通知：（1）出于任何原因修改，暂停或终止网站或其任何部分的操作或访问；（2）修改或更改网站或其任何部分，以及任何适用的政策或条款；（3）中断网站或其任何部分的运行，因为它认为必须进行例行或非例行维护，错误纠正或其他更改。

SYNCTRONIX™可能会在您访问本网站时在您的计算机上存储一些信息（通常称为“cookie”），此后在以后任何访问本网站时都可能读取这些信息以供参考。Cookie 信息用于提高 SYNCTRONIX™使用该网站的知识，并使 SYNCTRONIX™能够确定该网站是否处于最佳状态。这使 SYNCTRONIX™可以为您增强和自定义其网站服务。您可以通过更改计算机上的设置来擦除或阻止此信息。

在网站的某些页面上，SYNCTRONIX™可能会允许您发出请求或发送电子邮件，这需要将某些个人信息提供给 SYNCTRONIX™。这些页面上可能收集的个人信息类型包括您的姓名，公司名称，地址，电话号码，传真号码和电子邮件地址。SYNCTRONIX™可能会使用提供的信息来完成您的请求。SYNCTRONIX™不会与外部各方共享此信息，除非完成请求所需的程度或本协议另有规定。SYNCTRONIX™可能会使用您的电子邮件地址来答复您提

交的任何查询或提醒您产品公告。此外，SYNCTRONIX™可能会使用非识别和汇总信息来更好地设计我们的网站并与广告商共享。例如，我们可能告诉广告客户，“X”个数量的人访问了该网站上的某个区域。

如果我们确定与您对网站的使用有关的任何调查或投诉，或者识别，联系或采取法律行动针对可能对您进行了以下调查的人，SYNCTRONIX™可能会披露我们掌握的有关您的任何信息（包括您的身份）对 SYNCTRONIX™权利或财产（或网站访问者或用户的权利或财产）造成的伤害或干扰（有意或无意）。SYNCTRONIX™保留随时披露 SYNCTRONIX™认为符合任何适用法律，法规，法律程序或政府要求所必需的任何信息的权利。当 SYNCTRONIX™确定适用法律要求或允许此类披露时，SYNCTRONIX™可能还会披露您的信息，包括出于欺诈保护目的与其他公司和组织交换信息。

这些使用条款取代您和 SYNCTRONIX™之间就本网站进行的所有先前或同期的通信和建议，无论是电子，口头还是书面形式。如果发现本使用条款中的任何规定与法律相抵触，则应以尽可能接近各方的意图的方式解释该规定，而其他规定仍然具有全部效力。

这些使用条款应根据檳城州的法律管辖。马来西亚。

版权所有 2020 SYNCTRONIX™ Corporation。保留所有权利。未经 SYNCTRONIX™的明确书面许可，不得复制本网站的内容用于商业用途或分发，也不得修改本网站上的文字，图像或其他材料或将其报告给其他网站。